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The phonetic transposition in the Qur’anic comma throughthe interpretation of
altahrirwaltanwir by Sheikh Al-Taher bin Ashour; Surat Al-Duha as amodel

Abstract
This study is based on the interpretation of altahrirwaltanwir by Sheikh Al-Taher bin Ashour—may

God have mercy on him—of the phenomenon of phonetic transposition in the Qur’anic comma
through Surat Al-Duha. This study aims to highlight the aesthetic value of this phenomenon and
its relationship with meanings as it performs it to the fullest and most enjoyable extent possible,
confirming that abandoning the original is a type of linguistic method that increases speech and
meaning beauty in order to make it effective and useful in the recipient. We chose the descriptive

approach for this study, and we used the method of analysis and guidance to achieve our goal.

La transposition phonétiquedans la virgule coranique a travers la sourate Al-Duha

Résumé

Cette étude estbasée sur l'interprétation de altahrirwaltanwir par le cheikh Al-Taher bin Ashour
— que Dieu lui fasse miséricorde - du phénomene de transposition phonétiquedans la virgule co-
ranique a travers la sourate Al-Duha. Cetteétude vise a mettre en évidence la valeur esthétique de
ce phénomene et sa relation avec les significations dans la mesure ou ill ’exécute de la maniére la
plus compleéte et la plus agréable possible, confirmant que I'abandon de 1’original est un type de
méthode linguistique qui augmente la beauté de la parole et de la signification afin de rendre il
efficace et utile dans le destinataire. Nous avons choisi [’approche descriptive pour cette étude, et

nous avons utilisé la méthode d’analyse et d’orientation pour atteindre notre objectif.
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